
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов  

заместник-кмет на Столична община 

С Т А Н О В И Щ Е  

Относно: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските детски градини 
и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община, приета 

от Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и доп. 

(отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 г., изм. 
и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г., изм. (отстраняване на техническа 

грешка) – Решение 641 по Протокол 59 от 13.09.2018 г., изм. и доп. – Решение № 69 по 

Протокол 70 от 14.02.2019 г., в сила от 18.03.2019 г.  

Уважаеми г-н Чобанов,  

Подкрепям въвеждането на уседналост във вида, в който предвидена и гласувана в Наредбата - 

както по район, така и на територията на София. Със сигурност може да се намери и по-добра 

редакция на текста, но е крайно време да се започне от някъде. Справедливостта изисква да се 
намери начин за контролиране на непроверими към момента обстоятелства, като това кой, къде 

и от кога живее в действителност. 

Предвид факта, че за есените класирания ще има (според Ваши изказвания) едва около 1500 

допълнителни места, считам, че въвеждането на уседаналост сега, от първото предстоящо 

класиране,  ще бъде важен тест, как реално работи този критерий. Ако покаже значителни 
отклонения от търсения ефект, ще има достатъчно време да бъде коригиран за основното 

класиране през 2021г., когато евентуални проблеми биха предизвикали много по-голям 

негативен ефект. Отлагането никога не е решение на който и да било проблем. 

С уважение, Виктор Попов 

08.08.20 

 


